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Zápis ze zasedání AS FT TUL 6. 10. 2023 
 

Přítomni:  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D., Ing. Kateřina Blatoňová, Ing. Miroslava Pechočiaková, Ph.D., 
Ing. Tomáš Kalous, Ph.D., Ing. Petra Komárková, Ph.D., Ing. Gabriela Krupincová, Ph.D., 
Bc. Ondřej Ludín, Ing. Klára Gergelitsová,  

Omluveni: Ing. Senta Müllerová 

Přizváni: Doc. Ing. Vladimír Bajzík, Ph.D. (děkan), Ing. Daniela Brzezinová (tajemnice FT),  

Ing. Iva Mertová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj a doktorské studium) 

 

Program: 
1. Doktorské studium 
2. Různé 

 
Průběh zasedání: 

1. Odsouhlasení programu 

Program byl odsouhlasen všemi přítomnými členy AS FT TUL. 

2. Doktorské studium 

Členové studentské komory AS FT přednesli několik dotazů k vedení FT: 

• Dotaz k termínu podávání přihlášek do doktorského studia, který v loňském ak. roce 
(speciálně v LS) bezprostředně následoval po termínu SZZ (5 dní). Studentům, kteří zvažují 
přihlášení do doktorského studia se to jeví jako nedostatečný čas pro řádnou přípravu 
přihlášky. Proděkanka Ing. Iva Mertová, Ph.D. uvedla, že standardní doba mezi ukončením 
magisterského studia a termínem pro podávání přihlášek do doktorského studia je 14 dní. 
V loňském akademickém roce nastala výjimka z důvodu změn v harmonogramu výuky. 
Děkan FT přislíbil, že zváží možnosti prodloužení termínu podávání přihlášek DSP 
s ohledem na legislativní podmínky organizace studia a bude se snažit studentům vyjít 
maximálně vstříc. 

• Dotaz k řešení problematiky složení komise pro posouzení projektů SGS k financování, 
která byla projednávána na zasedání AS FT 30. 1. 2023. Proděkanka Ing. Iva Mertová, Ph.D. 
objasnila, že 5-ti členná komise, která splňuje podmínku nepodjatosti, vydává rozhodnutí 
ke každému projektu SGS na základě posudku 3 hodnotitelů. Je na zvážení, zda by bylo 
možné počet členů komise zvýšit na 7. Proděkanka zároveň dodala, že se studenti 
v případě námitek k rozhodnutí komise SGS stále mohou obracet přímo na děkanát.  

• Námitka proti nekorektnímu hodnocení výběru témat DSP studia, průběhu studia a 
výsledků vědecké práce, tak i kvality projektů SGS některými členy akademické obce u 
některých studentů DSP. 
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K řešení posledních dvou bodů, tzn. garantování správnosti tématu disertační práce a posouzení 
kvality projektů SGS, navrhuje senátorka Ing. Gabriela Krupincová, Ph.D. zvážit diskusi s garanty 
studijních programů DSP v rámci jednání AS FT. 

3. Různé 

• Ing. Petra Komárková, Ph.D. vznesla dotaz ke změnám v DPP a DPČ, které nastaly od 1. 10. 
2023, a k tomu vyplývajícím změnám v organizaci doplňkové činnosti a způsobu jejího 
účetního vykazování. 

Nadále se již nebudou pro tyto účely sjednávat dohody mimo pracovní poměr (DPP/DPČ) se 
zaměstnanci TUL. Tajemnice FT objasnila většinu změn v souvislosti s DPP/DPČ vycházející ze 
Zákoníku práce a nařízení vedení TUL. Hlavní změna pro zaměstnance TUL spočívá 
v rozúčtování mzdy pro zúčastněné zaměstnance a nastavení formy jejich odměny.  

• Děkan doc. Ing. Vladimír Bajzík, Ph.D. informoval AS o průběhu čerpání finančních prostředků 
FRIM na rok 2023. Uvedl, že investice, které byly plánovány ke schválení AS až v září 2023 (viz 
zasedání AS FT 24. 3. 2023) budou přesunuty na rok 2024, případně do nákladů plánovaného 
projektu ERDF. Důvodem je stále probíhající nákup již schválených investic a s tím spojené 
nefinalizované výše výdajů odvíjejících se od kurzu eura. 

• Ing. Tomáš Kalous, Ph.D. předložil k jednání stížnost studentů a studentek na 
dlouhodobě nevhodné verbální vyjadřování jednoho z členů akademické obce FT. 

AS požádal děkana FT o řešení této situace s dotčeným členem akademické obce FT. 

• Ing. Gabriela Krupincová, Ph.D. přednesla dotaz k senátorům ohledně motivace studentů FT 
k dokončení jejich studia a tak snížení jejich studijní neúspěšnosti. Navrhuje analyzovat 
absolvované střední školy, ze kterých na FT studenti přicházejí a přímo oslovit výchovné 
poradce na těchto školách s informacemi o FT. 

Předseda AS navrhuje uspořádat setkání AS FT se studenty 1. ročníků FT s diskuzí nad jejich 
dotazy a připomínkami.  

 

 

 
V Liberci dne 16. 10. 2023  Ing. Jiří Chaloupek, Ph.D.  
Zapsala: Ing. Petra Komárková, Ph.D.  předseda AS FT TUL  
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